
 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i Gevninge 
Bylaug 

Tirsdag den 30. april 2024 kl. 19.30 – 21.00 

Deltagere: Sten, Michael, Stig og Hanne  

 

 Dagsorden 
 

Referat 

1. Godkendelse af mødereferat og 
dagsordenen 
 

Godkendt og tilføjelse af punkter under 
eventuelt 

2.  Opfølgning på aktiviteter: 
 
Historisk byvandring med Vivian – 
dato 
 
Sankthansbål – noget nyt om en 
mulig placering? 
 
Elektronisk kontingent opkrævning 
og medlemsliste – Michael 
 
Gevningehalvøens aktivitetsdag 
med en bod – Sten og Vivian.  
Forslag fra Vivian om deltagelse af 
Kari om beboerhuset/biblioteket og 
af Mette om Strikkecafeen 
 
Facebook side – Michael 
introducerer forslaget. Drøftelse 
omkring tekst og brug 
 

 
Vi laver en byvandring i slut august eller 
start september. Vivian bestemmer 
datoen, men gerne lørdag eller søndag.  
 
Sankthansbål bliver enten på engen som 
tidligere eller det grønne område ved 
Oldvejsparken. Michael har undersøgt det 
og fået tilladelse begge steder. 
Ideer om hvem der kunne holde båltalen 
efter at oldermanden har sagt velkommen. 
Det kunne være Tina Mandrup 
(borgmester), Susanne Borup (SF), Peter 
Roland Christensen (Sagnlandet) eller 
Henriette B.T. Andersen (præst) 
 
Elektronisk kontingent og medlemslisten 
arbejdes der stadig på. Bliver godt at kunne 
reklamere for det ved forskellige aktiviteter. 
 



Julearrangementer – forslag fra 
Vivian om juletræsfest 30/11, 
julekalender i beboerhusets vinduer 
med børnetegninger fra 
børneinstitutionerne, luciaoptog for 
ældre – Bylauget som medarrangør  
 

Aktivitetsdagen med bod omkring 
Gevninge Bylaug med deltagelse af Sten og 
Vivian. Vi spørg også Kari om hun kan 
deltage og fortælle om Beboerhuset, og 
Mette Udesen omkring Strikkecafeen. Vil 
også være en god ide hvis Carsten kunne 
fortælle om repair cafeen.  
Alle bylaug har mulighed for at fortælle kort 
om det de arbejder med. Sten fortæller om 
Gevninge Bylaug omkring aktiviteter, det 
historiske fokus, miljø, beboerhuset o.m.a. 
Hvis Sten ikke kan, har Michael tilbudt sig. 
Hanne er forhindret i at deltage.  
 
Michael fortalte om Bylaugets nye 
facebookside, som nu sættes i søen. Vi vil 
bruge det til at beskrive kommende 
aktiviteter, linke til hjemmesiden mht. 
referater og andet. 
 
Julearrangement og forslag fra 
koordineringsgruppen:  
Idrætsforeningen afholder juletræsfest i 
december, og derfor foreslår vi at der bliver 
holdt en markering af julen med stort 
juletræ foran beboerhuset og lystænding 
den 30/11. Der kunne synges julen ind med 
børnekor fra kirken, evt. gløgg, saftevand, 
julesmåkager o.a.  
Julekalender i vinduerne som børnene i 
børneinstitutionerne har lavet og 
luciaoptog er en god ide. Vi vil gerne være 
medarrangør, men tænker det ligger godt i 
krea gruppen fra koordineringsgruppen 
omkring beboerhuset.  
 

3.  Nyt fra møder: 
 

 Koordinationsmøde i 
beboerhuset d. 9/4 – se 
referat 

 
 GHUF  

 

 
 
Der blev givet referat fra 
koordineringsgruppemødet hvor Stig og 
Vivian deltog og fra GHUF hvor Michael og 
Hanne deltog. Se evt. referat på GHUFs 
hjemmeside. 



4.  Indhold på vores kommende møde 
med suppleanter den 30. maj 
 
Forslag om at drøfte hvad 
beboerhuset fremover skal kunne 
bruges til 
 

Præsentationsrunde, da der er nye 
medlemmer. Tale om hvad der nu er i gang i 
Gevninge Bylaug, om beboerhuset og dens 
brug.  
Foto af bestyrelsens og suppleanter til 
hjemmesiden 
Hanne sender en dagsorden ud. 
 

5.  Eventuelt  
 

Mette og Søren Udesen har arbejdet videre 
med muligheder for det nye køkken i 
beboerhuset. Der er fundet frem til 
køkkenelementer med en økonomi der er 
inden for budgettet. Det vides endnu ikke 
hvornår det kan bestilles.  
 
Overdragelse af økonomien vedrørende 
Bylauget skal ske med diverse papirer til 
Danske Bank. Det bliver Michael som 
kasser og Hanne som Oldermand der får 
det overdraget. 
 

6.  Punkter til kommende møder Genåbning/indvielse af beboerhuset / 30-
års jubilæum for Gevninge Bylaug.  
 
Forslag om pjece til hjemmesiden om de 
sidste 50 år / historien om Bylauget – Sten 
og Vivian. Langsigtet projekt. 
 
Opdatering af vores vedtægter 
 
Nyt fra området (grusgrav ved Gevninge, 
antennemast og andet) 
 
Flyer om Gevninge Bylaug og beboerhusets 
brug / måden at booke det på / biblioteket. 
Måske slås sammen med andre foreninger 
i byen med fælles uddeling.  
 
 

 

 

 


